
Geachte griffie,

Het volgende had ik tijdens de raadsvergadering op donderdag 23 april willen inspreken:

Geachte gemeenteraad,

Vorig jaar heb ik mijn handtekening gezet voor een nieuwe school. Ik vind dat er een school moet 
komen met een vernieuwende visie voor (hoog)begaafde kinderen.

Ondanks dat 73 andere ouders hun zorgen geuit hebben, wil uw college deze nieuwe 
school niet opnemen in het scholenplan. Hier ben ik het niet mee eens.

Stichting Natuurtalent moet de kans krijgen om te bewijzen dat onderwijs voor leergierige en 
nieuwsgierige kinderen anders kan.

Met vriendelijke groet

Roya Jurat-Zalmay 
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